
ΑΝΑΡΤΗΤΕΟ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

 

 

ΔΗΜΟΣ ΑΚΤΙΟΥ-ΒΟΝΙΤΣΑΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 

Από το πρακτικό της 11ης/2024 τακτικής συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Ακτίου-Βόνιτσας 

Αριθμός Απόφασης 98/2024 

 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης για τη μεταφορά της πιάτσας των ΤΑΞΙ από την παραλία Παλαίρου σε 

πλακόστρωτο χώρο δίπλα από την οικία Μαμαλούκα, στη Δ.Κ Παλαίρου. 

Στην Βόνιτσα και στην αίθουσα συνεδριάσεων Δημοτικού Συμβουλίου στο Πολιτιστικό Κέντρο ΛΑΪΣ (όπως 

ορίστηκε με τη αριθ. 219/2023 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου), συνήλθε σήμερα την 25
η 

 Ιουνίου 2024, ημέρα 

Τρίτη και ώρα από 19:30 το Δημοτικό Συμβούλιο Δήμου Ακτίου-Βόνιτσας σε τακτική, μεικτή (δια ζώσης & 

ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη) συνεδρίαση, σύμφωνα με την εγκύκλιο αρ. 98/Α.Π.8182/26-1-2024 ΥΠΕΣ, ύστερα 

από την αριθ. πρωτ. 9216/21-6-2024 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε 

χωριστά σε καθένα από τους Συμβούλους, στους Προέδρους όλων των Δημοτικών Κοινοτήτων του Δήμου και στον 

Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει με το αρθρ. 11 

παρ. 1 του Ν. 5043/2023 (ΦΕΚ Α΄91).   

         Πριν την έναρξη της συνεδρίασης διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι σε σύνολο 25 

Δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 19 Δημοτικοί Σύμβουλοι, ήτοι: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1. Παξινός Δημήτριος (Πρόεδρος) 

2. Πέρλης Απόστολος                                                          

3. Τσιτουρίδης Ιωάννης 

4. Μυλωνίδη Μαρία  

5. Βασιλάκος Κωνσταντίνος  

6. Αδάμ Παναγιώτης  

7. Φερεντίνος Άγγελος 

8. Καπότης Σωτήριος  

9. Βέμη – Καρέλου Αθηνά 

10. Βαρβάτος Νικόλαος                                                                   

11. Τομαράς Σπυρίδων 

12. Πανταζής Παναγιώτης   

      13. Σερεπίσου Χριστίνα 

      14. Τάνταρος Στέφανος 

      15. Αποστολάκης Γεώργιος – Θεόδωρος 

      16. Αποστολάκης Παντελής 

      17. Τζεφριός Βασίλειος 

      18.  Καραμπέκιος Ευάγγελος 

      19. Σώζος Βασίλειος 

       

       

      

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1. Ζήκος Βασιλάκης                                                             4. Βίτσας Δημήτριος 

2. Φούρλης Ιωάννης                                                          Οι οποίοι δεν συμμετείχαν 

3. Καφρίτσας Θωμάς                                                        αν και νόμιμα προσκλήθηκαν                                        

                                                                                      

ΠΡΟΣΕΛΘΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

(κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης) 

1. Σιαπλαούρα Καίτη                                                           2. Κουτιβής Βάιος  

                                   

 

   

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε  ο Δήμαρχος κ. Κασόλας Αθανάσιος.  
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Στη συνεδρίαση δεν παραβρέθηκαν: οι Πρόεδροι των Δ.Κ. Βόνιτσας, Κατούνας, 

Παλαίρου, Αγίου Νικολάου, Αετού, Αχυρών, Βάτου, Δρυμού, Θυρίου, Κομπωτής, 

Κονοπίνας, Μοναστηρακίου, Παλιαμπέλων,  Περατιάς, Πλαγιάς, Πογωνιάς & Τρύφου αν 

και νόμιμα προσκλήθηκαν. 

 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Βέμη – Καρέλου Αθηνά και Σερεπίσου Χριστίνα 

συμμετείχαν στη συνεδρίαση μέσω τηλεδιάσκεψης.   

 Η Δημοτική Σύμβουλος κ. Σιαπλαούρα Καίτη προσήλθε στη συνεδρίαση κατά τη 

διάρκεια της συζήτησης του 1
ου

 θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης και παρέμεινε έως τη 

λήξη της συνεδρίασης. 

 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Κουτιβής Βάιος προσήλθε στη συνεδρίαση μετά την 

ψήφιση του 1
ου

 θέματος ημερήσιας διάταξης και παρέμεινε έως τη λήξη της 

συνεδρίασης. 

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης στην οποία παραβρέθηκε και η 

Υπάλληλος του Δήμου Καούρα Γεωργία για την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος πριν την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης 

ζήτησε να συζητηθεί εκτός ημερήσιας διάταξης, βάσει του άρθρου 67 παρ.7 του 

Ν.3852/2010, ως ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ το 2o θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης : «Λήψη 

απόφασης για τη μεταφορά της πιάτσας των ΤΑΞΙ από την παραλία Παλαίρου σε 

πλακόστρωτο χώρο δίπλα από την οικία Μαμαλούκα, στη Δ.Κ Παλαίρου». 

Το Δημοτικό Συμβούλιο δέχεται το ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ του θέματος και ομόφωνα   

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ την συζήτησή του. 

Κατά την ψήφιση του θέματος ήταν παρόντες είκοσι (20) Δημοτικοί Σύμβουλοι.  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος ρώτησε τους έχοντες δικαίωμα ψήφου αν για κάποιους 

από αυτούς συντρέχει κώλυμα ή ασυμβίβαστο σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 1 

και 7 του Ν. 2690/1999 και των άρθρων 14 και 58 του Ν. 3852/2010, προκειμένου να 

απέχουν από τη συζήτηση του θέματος. Ουδείς εδήλωσε ότι έχει κώλυμα ή ασυμβίβαστο. 

         Κατόπιν, ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο προς εισήγηση του θέματος ο 

οποίος έθεσε υπόψη του Σώματος τα εξής:  

 Με την αρ. 5/2024 απόφασή του το Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας 

Παλαίρου γνωμοδότησε  θετικά για τη μεταφορά της πιάτσας των ΤΑΞΙ από την παραλία 

Παλαίρου σε πλακόστρωτο χώρο δίπλα από την οικία Μαμαλούκα.   

 Στη συνέχεια η Δημοτική Επιτροπή Δήμου Ακτίου Βόνιτσας με την αρ.142/2024 

απόφασή της εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο τη λήψη απόφασης για τη μεταφορά 

της πιάτσας των ΤΑΞΙ από την παραλία Παλαίρου σε πλακόστρωτο χώρο δίπλα από την 

οικία Μαμαλούκα, στη Δ.Κ Παλαίρου. 

 Ακολούθησε διαλογική συζήτηση όπου ακούσθηκαν διάφορες τοποθετήσεις 

από τους Δημοτικούς Σύμβουλους επί του θέματος, μεταξύ των οποίων: 

 -Ο Δήμαρχος κ. Κασόλας Αθανάσιος είπε θεωρούμε ότι τα ταξί εκεί μέσα 

εντείνουν το πρόβλημα γιατί ανοίγουν τις μπάρες, μπαίνουν συνέχεια μέσα και θα 

βοηθήσει καλύτερα τη συνολική κίνηση στην περιοχή και στην πλατεία, γιατί υπάρχουν 

και μικρά παιδιά και δεν χρειάζονται να μπαίνουν τα ταξί μέσα. Τουλάχιστον αυτό είναι 

για ένα τρίμηνο, το τρίμηνο του καλοκαιριού. Υπάρχουν οι σχετικές αποφάσεις του 

Τοπικού Συμβούλιου Παλαίρου, της Δημοτικής Επιτροπής και η απόφαση του 

Λιμενικού Ταμείου γιατί είναι εντός της χερσαίας ζώνης. 

 - Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Αποστολάκης Γεώργιος Θεόδωρος είπε πως 

συμφωνούμε αλλά, επειδή δεν τηρήθηκε σωστά η διαδικασία, καθώς έπρεπε να 

καλεστούν και οι επαγγελματίες στο Τοπικό Συμβούλιο Παλαίρου, δηλώνουμε 

«παρών».  

 -Η Δημοτική Σύμβουλος κ. Σιαλαούρα Καίτη είπε πως για λόγους ουσίας και για 

λόγους διπλωματίας θα έπρεπε να καλεστούν οι επαγγελματίες. Γιατί είναι σαν να 
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μπορούσα να αποφασίσω εγώ για τους ηλεκτρολόγους. Δεν μπορώ. Ως εκ τούτου, κάθε 

φορά που θα κάνετε κάτι καλόν είναι για ουσία και για διπλωματία να ενημερώνετε ή να 

συνευρίσκετε με όλους και μετά να αποφασίσετε αυτό που θεωρείτε εσείς ότι είναι 

σωστό ως εξουσία. Ναι, τα ταξί έπρεπε να φύγουν από την πλατεία. Και ναι πιθανά να 

μη συμφωνούν όλοι οι ταξιτζήδες επειδή θεωρείται και είναι η περιοχή αυτή από το 

Καρνάγιο και πέρα υπό κατασκευή και αν συμβεί οτιδήποτε μπορεί να απευθυνθούν και 

να αποδοθούν σε εσάς ευθύνες, θα πρέπει να είστε έτοιμοι για αυτό. Μπορεί κάποιος να 

πει ότι χάλασε το λάστιχο του ή χαλάσανε οι αναρτήσεις του ή οτιδήποτε άλλο. Αυτό 

που μπορείτε να αντιτείνετε είναι ότι θα μπορούσε να σκοτωθεί και ένα παιδί από τα 

ταξί. Οπότε στη ζυγαριά μάλλον γέρνει το ότι πρέπει να βγάλουμε τα ταξί εκτός. 

Παρόλα αυτά πρέπει να βρεθείτε και να το συζητήσετε. Επίσης καλόν είναι επειδή τα 

μεταφέρετε εκεί να τους φτιάξετε και κάτι αν μπορούμε. Ένα κιόσκι, τηλέφωνα, δεν 

ξέρω τι άλλο μπορούν να βάλουν εκεί.  
 

Οι παρατηρήσεις, θέσεις και προτάσεις των Δημοτικών Συμβούλων κατά την 

διάρκεια της συνεδρίασης, καταγράφονται πλήρως στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη τα ανωτέρω καθώς και:  

 Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει.  

 Την αρ. 5/2024 απόφαση του Συμβουλίου Δημοτικής Κοινότητας Παλαίρου. 

 την 11/2024 απόφαση Διοικητικού Συμβουλίου του Δημοτικού Λιμενικού 

Ταμείου Δήμου Ακτίου Βόνιτσας. 

 την αρ.142/2024 απόφαση Δημοτική Επιτροπής Δήμου Ακτίου Βόνιτσας.  
 

 

Ομόφωνα Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι 

 

Εγκρίνει τη μεταφορά της πιάτσας των ΤΑΞΙ από την παραλία Παλαίρου, σε 

πλακόστρωτο χώρο δίπλα από την οικία Μαμαλούκα, στη Δ.Κ Παλαίρου. 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό 98/2024. 

 Αφού συντάχθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως: 

        Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                        Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ              ΤΑ ΜΕΛΗ 

                                                                                                   Ακολουθούν υπογραφές 

Ακριβές αντίγραφο 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

                                                    ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΞΙΝΟΣ 
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